

التاريخ : 13 أكتوبر 2020

**Messrs. Hotel Establishments General Managers  
stockholders  
Circular No. (13) 2020  
Subject: Subject: Updated Sharjah Hotel  
Establishments Precautionary Operating  
Guidelines During Covid-19 Manual**

السادة/مدراء المنشآت الفندقية المحترمين

تعميم رقم (13) 2020  
الموضوع : النسخة المحدثة من دليل التشغيل الوقائي  
للمنشآت الفندقية في الشارقة خلال فترة كوفيد 19.

Greetings,

تحية طيبة و بعد،،

In line with Sharjah Government precautionary measures for the COVID -19 virus, to ensure the health and safety of residents and visitors, Sharjah Commerce & Tourism Development Authority is introducing the Sharjah Hotel Establishments Precautionary Operating Guidelines During Covid-19 Manual Updated.

تماشياً مع الإجراءات الوقائية التي تتخذها حكومة الشارقة بشأن فيروس كوفيد 19 ، لضمان صحة وسلامة المقيمين والزوار ، تقدم هيئة الإنماء التجاري والسياحي بالشارقة النسخة المحدثة من دليل إرشادات التشغيل الوقائية للمنشآت الفندقية في الشارقة خلال فترة انتشار وباء كوفيد 19.

The guidelines have been compiled with the aim of ensuring a safe transition into welcoming visitors while keeping safety and disease prevention an utmost priority. Furthermore, the guidelines will support the hotel industry in reassuring and encouraging guests to visit Sharjah with confidence.

تم وضع المبادئ التوجيهية بهدف ضمان الانتقال الآمن أثناء الترحيب بالزوار مع الحفاظ على السلامة والوقاية من الأمراض كأولوية قصوى. علاوة على ذلك ، ستدعم المبادئ التوجيهية قطاع الضيافة لطمأننة وتشجيع الضيوف على زيارة الشارقة بثقة.

Please find below the link for the second version of the Sharjah Hotel Establishments Precautionary Operating Guidelines During Covid-19 Manual;

يرجى الاطلاع أدناه على الرابط الخاص بدليل إرشادات التشغيل الوقائية للمنشآت الفندقية في الشارقة خلال فترة انتشار وباء كوفيد 19، النسخة الثانية؛

<http://hss.sharjahtourism.ae/images/PrecautionaryGuidelines.zip>

<http://hss.sharjahtourism.ae/images/PrecautionaryGuidelines.zip>

Kindly be advised that the Precautionary Operating Guidelines must be adhered to till further notice and SCTDA inspectors will be visiting hotel establishments to ensure compliance with these instructions.

يرجى العلم بأنه يجب الالتزام بإرشادات التشغيل الاحترازية حتى إشعار آخر وسيوزر مفتشو الهيئة المنشآت الفندقية لضمان الامتثال لهذه التعليمات.

We appreciate your cooperation and value your efforts as major partners in serving public interest and protecting the health and safety of the society.

نحن نقدر تعاونكم وجهودكم كشركاء رئيسيين في خدمة المصلحة العامة وحماية صحة وسلامة المجتمع.

Kind Regards,

حكومة الشارقة  
Government of Sharjah  
هيئة الإنماء التجاري  
والسياحي بالشارقة  
Sharjah Commerce & Tourism  
Development Authority

الشارقة  
Sharjah